
                                                                                                               
 
 
Aan: College van burgemeester en wethouders ‘s-Hertogenbosch  
Datum: 30 mei 2024 
Betreft: Schriftelijke vragen (ex. Artikel 71) Realisatie definitieve huisvesting Internationale Schakel 
Klas ’s-Hertogenbosch. 
 

 
Geacht College, 
 
De Internationale Schakelklas (ISK) van de Bossche Vakschool biedt essentieel onderwijs aan circa 300 
leerlingen die recent in Nederland zijn aangekomen. Deze kinderen krijgen in de ISK de kans om zich 
de Nederlandse taal en cultuur eigen te maken, zodat zij succesvol kunnen integreren en 
doorstromen naar het reguliere onderwijs. Momenteel zijn deze leerlingen gehuisvest in het Jeroen 
Bosch College, een locatie die niet langer voldoet aan de benodigde faciliteiten en ruimte. 
 
Het college heeft eerder een bestuurlijke toezegging gedaan voor een definitieve locatie voor de ISK, 
inclusief een budget van 1 miljoen euro. Dit bedrag is specifiek toegewezen aan de realisatie van deze 
permanente huisvesting. Met de zomer en het nieuwe schooljaar in aantocht en twee (gedeeltelijk) 
leegstaande locaties (Sancta Maria en Dieze College), is het van groot belang om snel een passende 
oplossing te vinden. 
 
We hechten veel waarde aan gelijke kansen voor alle kinderen. Zowel kwalitatief goed onderwijs als 
een geschikte en veilige leeromgeving dragen hieraan bij. Het is daarom noodzakelijk dat de ISK zo 
snel mogelijk een permanente locatie krijgt. 
 
Vragen aan het College 
 

1. Klopt het dat er een afspraak is met de Bossche Vakschool dat er definitieve huisvesting 
wordt gerealiseerd voor de ISK, inclusief een budget van 1 miljoen euro? 

2. Is het college het met ons eens dat de Internationale Schakelklas en haar leerlingen een 
definitieve plek verdienen die voldoet aan alle onderwijskundige en facilitaire eisen? 

3.  Is het college het ermee eens dat dit huisvestingsvraagstuk zo snel mogelijk opgelost moet 
worden, gezien de huidige inadequate situatie in het Jeroen Bosch College? 

4. Per wanneer verwacht het college de definitieve huisvesting voor de ISK te kunnen besluiten 
(en de mogelijkheid de inventaris van de Sancta Maria nu te kunnen overnemen), rekening 
houdend met de beschikbaarheid van de deels leegstaande locaties Sancta Maria en Dieze 
College? 

 
 
Graag zien we uw reactie tegemoet. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
Mariève Craste en Steven Elders    Antoon van Rosmalen  
D66        GroenLinks 
‘s-Hertogenbosch       's-Hertogenbosch 


